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לחברי איגוד המתכננים שלום רב,

בשנת 2011 עלו נושאי התכנון, הבניה והדיור לראשונה לסדר היום הציבורי. 
נושאים  של  לחשיבותם  הציבור  בקרב  וגדלה  הולכת  למודעות  עדים  אנחנו 
אלה. השיא כמובן, במחאת האוהלים. מצב חדש זה דרש מאיגוד המתכננים 
השקעת מרץ רב וקיום פעילות ענפה מאד במגוון רחב של תחומים ופורומים, 
כדי לייצג את חשיבות השמירה על איכות התכנון בכלל ועל מערכת התכנון 

בפרט.

דיור  ועודנו,  היה  כמובן  מרכזי  נושא  שונות.  בזירות  מעורבים  כאיגוד  אנו 
הוצאנו  עגול,  שולחן  ערכנו  זה  בתחום  הדיור.  למשבר  ופתרונות  השגה  בר 
בשטח  פעילים  היו  אף  מחברינו  וחלק  גורמים  בפני  אותו  הצגנו  עמדה,  נייר 
ועדת  בפני  האיגוד  עמדת  את  והצגנו  עמדה  ניירות  הגשנו  המאהלים. 
טרכטנברג ובפני ועדת ברנע (ועדה שהוקמה ע"י שר הפנים לטיפול בחסמים 
בתחום התכנון והבניה). בשתי הועדות זכינו לאוזן קשבת ולדיון מקצועי, אך 
אם תהיינה תוצאות למאמצינו, ניתן יהיה לראות רק בעתיד. ניירות העמדה 
שלנו גובשו בהליך דמוקרטי ורחב של שיתוף חברי האיגוד. קול קורא הופץ 
לכולם, התקבלו תגובות והתייחסויות מחברים רבים, התקיים דיון "שולחן 

עגול", הוכנו ניירות עמדה ואלה נבדקו ואושרו על ידי הועד טרם הפצתם.

של  החקיקה  תהליך  את  ללוות  המשכנו  הועדות,  מול  לפעילות  במקביל 
הרפורמה החדשה בתכנון בדיונים שנערכו בכנסת ובהליך החקיקה של חוק 
ייצגו  וחברינו  עמדה  ניירות  הגשנו  פה  גם  (הוד"לים).  לאומי  לדיור  הוועדות 

אותנו והשמיעו את קולנו בכל הדיונים.

בחודשים האחרונים נדרשה מעורבות שלנו בתחומים רבים נוספים, ביניהם 
להגיע  ניסיון  תוך  לאומי,  לדיור  לוועדות  המקצועיים  הארגונים  נציגי  מינוי 
לרשימה מוסכמת עם הגופים האחרים: עמותת האדריכלים, איגוד מהנדסי 

ערים, איגוד המהנדסים לבניה ותשתיות ואיגוד אדריכלי הנוף.

גופים  ידי  על  פורסמו  אשר  מכרזים  של  לשורה  בהתייחסות  פעילים  היינו 
שונים ומנעו ממתכננים להשתתף בהם, או פגעו בזכויותיהם.

ניוזלטר  והפצת  האיגוד  של  אירועים  קיום  ע"י  הידע  להרחבת  פעלנו  בנוסף 
שבועי עם מידע על הנעשה בתחום התכנון בארץ ועל אירועים בעולם. 

לחיזוק  פעלנו  באנגלית.  חלק  לו  הוספנו  שלנו,  האינטרנט  אתר  את  שדרגנו 
קשרים בינלאומיים של האיגוד. בקרוב הניוזלטר יצא בעיצוב חדש בעברית 
וכן יצא ניוזלטר באנגלית. כמו כן יעלה ערך של האיגוד בויקיפדיה וכן מתנדב 

של האיגוד אף מכין דף פייסבוק לאיגוד.

לאחר שנה ללא מנהל מינהל תכנון, מונתה מתכננת בינת שוורץ, חברת איגוד 
חשוב  לתפקיד  לתפקיד)  האחרים  המועמדים  כל  כמעט  גם  (כמו  המתכננים 
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מן הנעשה באיגוד

מערכת  לחיזוק  ומורכבת  אתגרית  משימה  שלבינת  ספק  אין  זה.  ואתגרי 
התכנון ולשיפור יעילותה ואנו כאיגוד המתכננים הבטחנו לה לסייע בכך ככל 

שניתן. מאחלים לה הצלחה.

ומירצם  מזמנם  רבות  תרמו  אשר  איגוד  חברי  אותם  לכל  להודות  ברצוני 
לפעילות הענפה מאד של החודשים האחרונים, בראשם עדנה לרמן וגיא קב-

ונקי, סגני יו"ר האיגוד, כמו כן לחברי הועד וועדת הביקורת ולמספר חברים 
נוספים אשר להם תרומה מרכזית, בראשם עו"ד ומתכנן אשר כהנא, המשמש 
כיועץ משפטי (בהתנדבות) של האיגוד ומשקיע ימים כלילות להכנת חוות דעת 
ולייצוג האיגוד. ברצוני להודות לדודי גלור, אורי פוגל, מיכאל ברודניץ, גיא 
בדיונים  שלנו  בייצוג  המשתתפים  אלונים,  ולבנה  סילברמן  אמילי  קב-ונקי, 
בכנסת. כמו כן לנילי שחורי, אמילי סילברמן ואיריס אפרת, אשר גיבשו את 
הנייר על דיור בר השגה. סליחה עם הרבים הטובים הנוספים שלא הוזכרו פה.

אני מאחל לכולנו שנה טובה ורגועה יותר.

אדר' ומתכנן עמוס ברנדייס
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